

环保、安全、便捷
Environment Friendly, Secure & Easy

尊敬的客户:
Dear Valued Customer,

全面数字化的电子发票（简称：数电发票）将于 2023 年 8 月 7 日在汇丰中国各分行逐步开通。汇丰中国总行、上海分行、上海临港新片区分行届时上线进行试点。预计试运行 2 个月，试运行期结束后逐步向其他城市推广。新客户可以在开户文件中勾选接受数电增值税发票，现有客户可以在电子推送服务申请表上勾选接受数电增值税发票，相应表格可以在汇丰中国官网的下载中心进行下载。数电发票将以 PDF 格式文件发送至客户预留邮箱，密码是纳税人识别号最后 6 位。

Fully Digitized Electronic VAT Invoice (FDEI) will be launching since 7 August, 2023 in HSBC China. HSBC China head office, Shanghai Branch and Shanghai Lingang Special Area Branch will pilot run for two months. After that, this service will expand to other cities. Customers can apply FDEI by providing Account Opening Application Form or E-delivery Service Application Form. Related forms can be downloaded via Download Center of HSBC China official website. FDEI would be sent to customer's defined e-mail box with encrypted PDF attachment and the password is the last 6-digit of Taxpayer Identification Number.

我行将一如既往地为您提供优质服务。如果贵司有任何疑问,请联系贵司的客户服务经理/客户经理。贵司也可以致电汇丰中国工商金融服务热线 400-821-8878（工作日 9:00~12:00; 13:00~18:00），感谢您的支持。

We are committed to provide you qualified service. If you have any queries, please contact your Client Services Manager/Relationship Manager. You can also contact with our Commercial Banking Service Hotline of 400-821-8878 (Working Day 9:00~12:00; 13:00~18:00). Thank you for your support.

汇丰银行(中国)有限公司
HSBC Bank (China) Company Limited
2023 年 8 月 1 日
August 1, 2023